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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Egyeztettek-e az iskolaigazgatókkal?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A szombathelyi Váci Mihály Általános Iskolába is került iskolaőr elhelyezésre. Németh Gábor, az
intézmény igazgatója a sajtónak azt nyilatkozta, hogy nem tudja, miért kap az iskola iskolaőrt és ő
erről nem döntött, nem kért ilyesmit.

Ezzel kapcsolatban kérdezném:

1.) Volt-e országszerte az iskolaigazgatóknak beleszólásuk abba, mely iskolákba kerülnek 
iskolaőrök?

2.) Amennyiben az igazgatónak nem volt ebbe a döntésbe érdemi beleszólásuk úgy, hogy 
tudnak az intézményért felelősséget vállalni?

Várom válaszát.

Budapest, 2020.07.20.

Tisztelettel,

Ungár Péter 

(LMP)


